
Superheffing kan niet terugvloeien naar melkveehouders
De Europese boerenkoepel Copa-Cogeca vraagt de commissie Landbouw in het Europees Parlement om steunmaatregelen voor de
melkveehouderij en denkt daarbij aan het laten terugvloeien naar de sector van de superheffing. Melkveehouders die meer melk
produceren dan hun bedrijfsquotum toelaat, zijn een boete aan Europa verschuldigd. In het laatste jaar van de quota (2014/2015) loopt
de factuur hoog op want Copa-Cogeca raamt het verschuldigde bedrag op een slordige 700 miljoen euro. Volgens de European Milk
Board mag de Europese boerenkoepel niet te veel hoop koesteren. EMB richtte eenzelfde verzoek tot de Europese Commissie maar
kreeg te horen dat er geen wettelijke basis (meer) is om met de superheffing maatregelen te financieren voor één specifieke sector.
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De Europese boerenkoepel Copa-Cogeca vraagt de commissie Landbouw in het Europees Parlement om steunmaatregelen voor de melkveehouderij en
denkt daarbij aan het laten terugvloeien naar de sector van de superheffing. Melkveehouders die meer melk produceren dan hun bedrijfsquotum toelaat,
zijn een boete aan Europa verschuldigd. In het laatste jaar van de quota (2014/2015) loopt de factuur hoog op want Copa-Cogeca raamt het
verschuldigde bedrag op een slordige 700 miljoen euro. Volgens de European Milk Board mag de Europese boerenkoepel niet te veel hoop koesteren.
EMB richtte eenzelfde verzoek tot de Europese Commissie maar kreeg te horen dat er geen wettelijke basis (meer) is om met de superheffing
maatregelen te financieren voor één specifieke sector.
Copa-Cogeca maakt zich als Europese boerenkoepel momenteel grote zorgen over de melkveehouderij omdat de melkprijs de productiekosten zelfs niet
meer dekt zodat bedrijven in financieel vieze papieren terechtkomen. Secretaris-generaal Pekka Pesonen benadrukte in de landbouwcommissie van het
Europees Parlement dat zuivel een belangrijke bijdrage levert aan een evenwichtig dieet en de sector ook een belangrijke werkgever is op het
platteland. Zo probeerde hij zijn vraag om steun voor de sector kracht bij te zetten. De melkveehouderij verkeert momenteel in zwaar weer door de lage
melkprijs. De zwakke vraag naar zuivel zou te wijten zijn aan de marktverstoring door het Russische handelsembargo en het voorlopig uitblijven van de
grote vraag vanuit China.
De oplossing waar Copa-Cogeca mee komt aandraven, lijkt geniaal door zijn eenvoud. “Geef de melkveehouders de superheffing terug die velen onder
hen in het laatste jaar van de melkquota nog moeten ophoesten.” Met de superheffing van een slordige 700 miljoen euro zou in één klap het cash flow
probleem van veel melkveebedrijven opgelost zijn. “Het geld moet terugvloeien naar de sector, ofwel voor investeringen op melkveebedrijven, ofwel
voor melkveehouders die actief zijn in gebieden met ‘natuurlijke handicaps’ voor een efficiënte bedrijfsuitbating ofwel voor kwaliteitsstandaarden en
zuivelpromotie. Verder vraagt Copa-Cogeca ook een vervroegde uitbetaling van de rechtstreekse inkomenssteun (voor 1 december, nvdr.) en een
interventieprijs die de werkelijke productiekosten van melk weerspiegelt en zodoende een bodem in de markt legt.
De European Milk Board is er als de kippen bij om mee te delen dat zij de Europese Commissie eerder dit jaar al verzocht hebben om het geld van de
superheffing te laten terugvloeien naar de melkveehouderij. De Commissie antwoordde daar negatief op omdat het aan een wettelijke basis zou
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ontbreken. EMB citeert als volgt uit het antwoord dat ze ontvingen: “De oude verordening die bepaalde dat superheffingsgelden moesten terugvloeien
naar de zuivelmarkt werd vervangen door twee nieuwe verordeningen. De bepaling werd geschrapt en voortaan werd de superheffing beschouwd als
geld dat bestemd is voor het Europees landbouwgarantiefonds. Het moet dus gebruikt worden voor de financiering van de reguliere maatregelen die dat
fonds bekostigt en niet voor specifieke maatregelen voor één sector.” Onder meer de marktmaatregelen van het gemeenschappelijk landbouwbeleid en
de Europese inkomenssteun aan landbouwers wordt betaald vanuit het landbouwgarantiefonds.
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